
Protokół nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu  13 grudnia 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 8/8 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

 

Pan Leszek Siwek - Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie i zaproponował następujący 

porządek obrad:  

 

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 26 listopada 2024 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów 

wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 8 radnych.  

 

Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 26 listopada 2024 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało  8 

radnych.  

 

 

Punkt 2. 

 

Pan Leszek Siwek – przedstawił projekt uchwały.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że rolnicy są w złej sytuacji, natomiast 

gmina znajduje się w bardzo trudnej sytuacji finansowej. Musimy zadbać o finanse gminy. 

Podniesienie podatku rolnego może się wydawać małym wpływem do budżetu, lecz za 25 000 

zł możemy wykonać jakieś mniejsze zadanie, np. montaż lamp. Przygotowanie budżetu 

kosztowało pracowników bardzo dużo pracy, co nie zostało docenione. Musimy się zastanowić 

w którym kierunku chcemy zmierzać, czy chcemy iść naprzód, czy cofać się. Musimy 

podejmować często trudne, lecz słuszne decyzje. Nie dopuszczajmy do takich sytuacji, jakie 

miały miejsce na ostatniej sesji. Nakładów pieniężnych wymaga między innymi budynek 

urzędu. Jego stanu wstydzimy się wszyscy. Pracownicy nie mają odpowiednich warunków do 

pracy. Na tą chwilę nie mamy pomysłu co zrobić z tym problemem, z powodu braku środków.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny 

skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2025 rok. Głosowało 8 radnych. 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

                                                                                          Przewodniczący Komisji 

                   Leszek Siwek 

 
Protokolant: 

Edyta Frydrych 


